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SVET ZAVODA JAVNEGA ZAVODA RATITOVEC 

Datum: 14.03.2023 

ZAPISNIK 

3. redne seje Sveta zavoda Javnega zavoda Ratitovec,  ki je bila v torek, 14.03.2023 ob 18h   
v pisarni direktorja.  
 
Prisotni člani: Julijana Prevc, Boris Benedičič, Anže Kavčič, Marko Kos, Rok Bajželj, Blaž 
Vrhunc, Tomaž Weiffenbach, Jana Bevk, Simona Bogataj;    
Opravičeno odsotni:  
Odsotni:  
Ostali povabljeni:  Gregor Habjan 
 
Anže je pozdravil vse prisotne in jih pozval k sodelovanju. Na kratko je predstavil dnevni 
red in pomembnosti tem, ki jih obravnavamo.  
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 
1. Pregled zapisnika prejšnjih sej  (1. redna seja in 2. dopisna seja) 

2. Vprašanje izplačila sejnin na sejah Sveta zavoda JZR 

3. Potrditev poslovno računovodskega poročila o delu  JZR v 2022  

4. Potrditev inventura 2022 

5. Potrditev finančnega plana JZR za leto 2023 in Plan dela v JZR za leto 2023 in naprej 

6. Priprava za izvedbo razpisa za naslednje mandatno obdobje direktorja 2023-2028 

7.  Priprava postopka za pridobitev članov v strokovnih svetih, ki delujejo v okviru JZR. 

8. Delovna uspešnost direktorja – ocenjevanje 

9. Poročanje članov o delu vseh štirih strokovnih svetov  in dela na strategijah 

10.  Vprašanja in pobude 

 
Člani soglašajo s predlaganim dnevnim redom. 
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1. Pregled zapisnika prejšnjih sej  (1. In 2.  redna seja) 
Direktor je preletel zapisnike  in opozoril na pomembnejša dejstva. Člani sveta so soglasno 
potrdili oba zapisnika na katera dva ni bilo pripomb.  
 

2. Vprašanje izplačila sejnin na sejah Sveta zavoda JZR 

Anže je predstavil njegov pogled na samo zadevo. Povedal je, da bi morali spremeniti odlok 
o ustanovitvi JZR, ki bi vseboval tudi člen o sejninah. Povedal je, da se lahko gre v to, če bi 
bila želja s strani prisotnih. 

Direktor je že v prilogi ob vabilu predstavil nastalo situacijo; sejnine o katerih smo 
razpravljali  so omenjene le v Poslovniku Sveta zavoda JZR (9.člen). Poslovnik svata zavoda 
je očitno nastal naknadno, mogoče ravno zaradi tega, da bi se v tej smeri kaj dogajalo, 
vendar poslovnik nima te moči, da bi lahko za to predvideli proračunska sredstva in bi 
moral JZR namenjati ta sredstva iz sredstev tržne dejavnosti. Pregledal je tudi uredbo, ki te 
sejnine odreja do max zneskov seveda se te lahko določijo tudi manjše.  Če bi se v svetu 
odločili, da se sejnine bo izplačevalo, je potrebno iti v spremembo odloka ali v spremembo 
statuta JZR, ker ta dva dokumenta izplačil sejnin ne omenjata. Običajno je bilo v praksi, da 
so se svetniki odpovedovali sejnin in še nismo nikoli prišli do tovrstne situacije. 

Julijana je omenila, da glede na to, da so zadeve neurejene, sploh ne bi smelo priti do tega 
ali naj se svetniki odpovedujejo sejninam ali ne in da je to potrebno urediti.  Nato so vsi 
ostali prisotni sklenili, da se sejnine tudi tokrat ne bodo izplačevale.   

Marko je rekel, da glede na to, da sej ni veliko in se na ta način lahko prihrani v JZR nekaj 
denarja in se za to nekaj uredi ali popravi, je to povsem OK.  

Direktor je tudi predlagal, da se v bodoče lahko spremeni Poslovnik sveta zavoda in se ga 
nato potrdi brez tega člena, da v bodoče ne bi prišlo do tovrstnih razgovorov. Predlagal je, 
da pripravi spremembo in jo predstavi. Boris je rekel, da Poslovnik sveta zavoda sprejema 
in spreminja Svet zavoda samostojno, brez dodatnih potrjevanj ustanovitelja.  

  SKLEP št. 13 Člani sveta zavoda so se odločili,  da se sejnin v bodoče ne izplačuje 
 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 14.03.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   9  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
3. Potrditev poslovno računovodskega poročila o delu  JZR v 2022 
 
Direktor je predstavil poslovno računovodsko  poročilo o delu JZR. Pregledali so poročilo 
po  poglavjih.  Poročilo so prisotni dobili že v pred pripravljenem gradivu, zato smo dokaj 
hitro šli čez poročila o opravljenih delih po področjih in čez finančno računovodsko 
poročilo. V JZR smo leto pozitivno zaključili  17.511€.  Direktor je sicer poudaril, da je to 
računovodsko ustvarjeno in so se zaradi vključitve v projekt interaktivno sodobno ter 
zalaganja sredstev vsak mesec ukvarjali z likvidnostnimi težavami. 
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Anže  je predlagal, da sprejmejo sklep : 
 

SKLEP št. 14 Člani sveta zavoda potrjujejo Poslovno računovodsko poročilo JZR 
za leto 2022 
 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 14.03.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _9_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
4. Potrditev inventura 
 
Direktor je v sklopu poročanja predstavil tudi inventurno poročilo, seznam odpisanih stvari 
in seznam novo nakupljenih stvari. Podal je tudi poročilo glede stanja in financ, terjatev in 
obveznosti. 
 

SKLEP št. 15 Člani sveta zavoda potrjujejo inventurno poročilo za leto 2022.  
 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 14.03.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _9_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
5. Potrditev finančnega plana JZR za leto 2023 in plan dela 
 
Gregor je predstavil finančni plan JZR 2022 , ki so ga prav tako kakor tudi drugo gradivo 
udeleženci dobili že prej po e pošti. Ob predstavitvi so bila še sprotna vprašanja in 
komentarji, ki jih je direktor obrazložil. Direktor je tudi predstavil situacijo javnih zavodov 
na splošno in njihovo ureditev, ki bi v osnovi morala biti nekako upoštevana tudi v 
Železnikih. Vendar glede na dosedanjo prakso in na to da JZR dela dobro ter izkazuje 
minimalni dobiček, tovrstne spremembe pogodbe, ki jih imamo določamo z vsakoletno 
pogodbo niso potrebne. Občinski proračun se je glede na lansko leto nekoliko dvignil 
predvsem zaradi predvidenega povišanja minimalnih plač v javnem sektorju, katerih je v 
JZR kar 80 %. 
 

SKLEP št. 16 Člani sveta zavoda potrjujejo usklajen Finančni plan JZR 2022 
 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 14.03.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _9_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
Pred 6. točko se je Tomaž W. opravičil, saj imel neko drugo obveznost. 
 
6. Priprava za izvedbo razpisa za naslednje mandatno obdobje direktorja 2023-2028 

Člani so dobili gradivo: 

 predlog razpisnega formularja za objavo v uradnem listu 
 
Direktor je pripravil razpisni formular na osnovi iz predhodnih let z in v skladu z načrtom 
sistematizacije in katalogom delovnih mest.  
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Člani sveta so določili, da se razpis v skrajšani verziji objavi le v uradnem listu in še v 
tekočem tednu, na internetni strani JZR pa se objavi celoten razpis. Rok za oddajo prošenj 
je 24.3.2023. 
 
Terminski plan 
16.3.  -24.3. – objava razpisa v Uradnem  listu in rok za oddajo 
28.3. – odpiranje ponudb (ponudbe odpre ustanovljena komisija ) 
28.3. – določitev ožjega kroga kandidatov 
28.3. – 29.3. – predstavitve z ožjim krogom kandidatov ter izbira novega direktorja 
5.4. – sklep o izbiri direktorja na 4. Redni seji sveta zavoda JZR 
Začetek maja 2023 - seja komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
8.6. – soglasje k izbiri s strani OS na Občinski seji 
 
Po izbranih pravilnih in popolnih prijavah se svet zavoda v celoti dobi na 4. redni seji in 
izberejo najbolj primernega kandidata izmed vseh.  4. seja z razgovori bo v sredo 5.4.2023 
ob 19h.   
   

SKLEP št. 17 Komisija za pregled prispelih prijav sestoji iz Anže Kavčič, Blaž 
Vrhunc, Boris Benedičič. Zapisnik bo vodila Ana Lušina. Prijave zbira 
Ana Lušina. 
Vloge se odpirajo dne 28.3.2023 v pisarni direktorja JZR ob 19h. 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Rok izvedbe 5.4.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _8_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
7.  Priprava postopka za pridobitev članov v strokovnih svetih, ki delujejo v okviru JZR. 

Člani so dobili gradivo: 

 direktor je pripravil predlog poziva društvom da predlagajo kandidate za v 
strokovne svete 

 poziv gre na društva preko e pošte 
Direktor je omenil, da je pomembno kateri člani so v svetih, saj sveti opravljajo pomembno 
funkcijo pri razvoju področja, ki ga pokrivajo. 
 
8. Delovna uspešnost direktorja - ocenjevanje 
 
Direktor JZR se je ob tej točki umaknil iz prostora. Razprava je bila kratka in jedrnata in bolj 
kot ne enotna. Sklep o delovni uspešnosti so sprejeli glede na osnovi ocene zaposlenih v 
JZR, ki so bili anketirani in  na osnovi njihovih ocen , glede na osnovi ocene mnenja javnosti 
oz predstavnikov javnosti, ki so bili anketirani in glede na predstavljeno delo v okviru 
poslovnega in finančnega poročila 2022. Anže je predstavil tudi finančno situacijo in sicer 
na osnovi tabele kjer so predstavljene direktorjeve osnovne plače in glede na seštevek 
prikazano odstotno porazdelitev od 2% do 5%.   
 

SKLEP št. 18 Člani sveta zavoda na osnovi poslovnega poročila JZR in ocene dela 
direktorja JZR Gregorja Habjan, potrjujejo 3% delež celoletne bruto 
letne plače (27.853,36 €) za nagrado za redno delovno uspešnost.  (3 % 
= 835,6008 €) 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 
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Izvajalec JZR 

Rok izvedbe 14.03.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _8_  glasovi za,  z  vzdržanim in ___ proti. 

 
9. Poročanje članov o delu vseh štirih strokovnih svetov  in dela na strategijah 

Člani so poročali ;  
Na kulturi so imeli dopisno sejo za proslave in potrdili so letni program in strategijo. 
Na športu so razpravljali o športniku leta in določili športnike leta.  Na športu so tudi 
sprejeli letni program in strategijo. 
Na turizmu so sprejeli letni program in strategijo. 
Na mladini pa so prav tako sprejeli letni program dela in strategijo. 
 
Na vseh strokovnih svetih se je na zadnjih sejah zgodilo le tisto najnujnejše, saj se počaka 
na novo članstvo, ki si bo zastavilo tudi nove cilje in zahteve. 
 
10.  Vprašanja in pobude 
 

1. Blaž je predlagal, da bi se nekako skušalo spodbujati gostinstvo v Železnikih, namreč 
imamo zelo slabo ponudbo. Seveda tu je poudarek na hrani in na odprtju gostiln, 
namreč problemi se pokažejo predvsem v nedeljah, ko ni nobene gostilne s hrano 
odprte oz je najbližja na Zalem logu in v Dolenji vasi. Nato pa imamo gostilne le še po 
hribih (Sorica, Dražgoše). Direktor je rekel, da bi z vidika turizma bilo dobrodošlo, da je 
tovrstno vprašanje o spodbudah treba predebatirati ampak, da bi moralo biti 
naslovljeno na občinski svet in na strokovni svet za turizem. 
 

2. Rok je izpostavil, da opaža, da se JZR veliko ukvarja s pridobivanjem kadrov in težko 
shaja v tovrstni obliki. Zanima ga kakšne so možnosti preoblikovanja, kot na primer, da 
bi se oddalo gostinska lokala v najem in bi se naredile prerazporeditve. Govorili smo o 
gostinstvu in o plačah, kaj je potrebno narediti, da se plače lahko izplačajo večje, tistim 
ki delajo le na tržni dejavnosti…   Gregor je povedal, da sta bila z Anžetom na to temo že 
v novembru pri prejšnjem županu, ker smo takrat imeli resnično hude probleme s 
kadrom in smo morali lokal tudi zapreti. Župan je rekel, da se tik pred volitvami ne bi 
odločil spreminjati nič na tem področju in se bodo stvari urejale po volitvah. Dogovorili 
smo se, da se pokliče cenilce, ki bi ocenili vrednost najemnine za lokale. Nato smo imeli 
srečo in smo zaposlili novo natakarico, dobili smo pomoč tudi preko podjemnih pogodb, 
tako da smo misel o cenilcih opustili. Na koncu je padla odločitev, da bi bilo potrebno 
organizirati posebni sestanek na to temo. Saj se odpirajo različni pogledi, kaj bo potlej z 
organizacijo dogodkov, kako se bodo preračunali nastali mesečni stroški, kako bo z 
delovno silo, kdo in na kakšen način se bodo organizirala različna upravljanja z športno 
infrastrukturo, kdo bo za kaj odgovoren, kdo bo kaj vlagal oz renoviral, kako bo potekala 
organizacija rojstnih dni… .   Julijana je ob koncu omenila, da ji je ta ureditev ok, ker  se 
od tržne dejavnosti nekaj vlaga nazaj v javno dejavnost.  Zadnje mnenje je bilo, da bi se 
v te pogovore moralo vključiti tudi župana. 
 

3. Blaž je omenil, da bi morali zamenjati ključavnico v bife bazen, stranska vrata in bi s tem 
povečali varnost pred vlomi. 
 

4. Kultura; Blaž pravi, da se v petek dobijo z ministrico, predvsem zaradi pretiravanja v 
administraciji, kako bi se to dalo urediti, da bi bilo to enostavnejše, … Razmišljali smo, 
da bi mogoče ob tej priložnosti omenil, da bi bilo dobro, da se muzej vpiše v razvid 
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muzejev državnega pomena in bi se s tem pridobil kakšen procent plače zaposlenih s 
strani državnih sredstev prav tako bi se lahko dobila kaka sredstva za redno vzdrževanje. 
Omenil sem tudi, da smo pravkar kandidirali na razpis turizma za muzejsko dvorišče in bi 
se mogoče tudi s te strani kaj pripomoglo, saj je ureditev dvorišča nujna.  
 

5. Rok pravi, da prenaša pobudo glede varstva šolskih otrok poleti. Veseli bi bili, če se 
karkoli organizira. Rok tu vidi priložnost za JZR. Pravi, da so po njegovih informacijah 
starši pripravljeni to plačati. Julijana je omenila, da kolikor se spomni prejšnja leta ni bilo 
dovolj prijav. Anže pravi, da so tudi v RK poskušali ampak imajo težavo s pridobivanjem 
kadra za delo.  Tudi Gregor je povedal, da so od vsega začetka kar je on v JZR skušali 
ponuditi kaj na tem področju in so stalno imeli težave z pridobivanjem otrok, kakor tudi 
s pridobivanjem kadrov. Omenil je, da so na začetku razpisovali celo 4  tedenske 
termine med počitnicami in so večinoma zapolnili le enega . Zato so potlej razpisovali le 
enega ali dva. Največji problem sedaj nastaja pri animatorkah, saj jih je izredno težko 
dobiti za to delo in seveda prevzemanje kar velike odgovornosti. Izkušnje imajo tudi iz 
vodenja rojstnodnevnih zabav, kjer ugotovijo, da so otroci zelo nemirni in težko 
obvladljivi.  Direktor je še omenil, da je običajno zanimanja veliko, ko pa pride do 
dejstev, se pa največkrat zgodi to, da moramo klicati znance  z majhnimi otroki, ki 
potem dopolnijo skupino, da se aktivnost sploh lahko izvrši. 
 

6. Rok je predlagal tudi, da se JZR potrudi pridobiti dovoljenja za postavili kakšne brunarice 
na Sori, kjer bodo urejan kopališča za postrežbo in za skrb kopalcev na kopališčih 
(sladoled, , pijača, hrana...).  Direktor je omenil, da bi mogoče reševali te potrebe z 
avtomati, vendar v tem primeru ponudba ni taka kot bi morala biti.  Verjetno bo tudi 
vprašanje glede kadra in časovne prisotnosti, glede na vreme in na čas v dnevu.  
Vsekakor bi bilo zadeve za preveriti in zagotoviti na obrobje teh plaž elektriko. Rok je 
omenil tudi, da so načrti na internetu in naj si malce ogledamo kaj in kako bi se dalo.  
 

7. Direktor je še omenil da bi bilo najbolje odkupiti Furtovo hišo in v njej narediti poletni 
lokal, ki bi lahko ponudil obiskovalcem Železnikom in domačinom poletno osvežitev. 
Poletni lokal bi se lepo dopolnjeval z lokalom v športni dvorani, namreč ko se ta zapre bi 
se odprl lokal pred plavžem in ko se zapre bi se odprl ta v športni dvorani.  
 

8. Direktor je še omenil, da počasi nastaja tržnica in da jo bomo verjetno dobili v 
upravljanje v JZR, vendar to še ni določeno in dogovorjeno.  

   
Seja je bila zaključena ob 21:12 . 
 
Priloga:   
- poslovno računovodsko poročilo 
- inventurno poročilo 
- finančni plan 
- Zapisnika 
 
Zapisal: 
Gregor Habjan 
Direktor JZR 

 
Anže Kavčič 
Predsednik Sveta zavoda 

 


